
ik heb er helemaal geen problemen mee dat er meer vluchten komen.
woon zelf vlakbij eelde en weet dus heel goed wat de overlast zou kunnen zijn
 mijn mening is als je tegen bent hoor je ze ook
je hoort het namelijk nauwelijks.
het is alleen maar goed voor de rest van nederland, dus doe er je voordeel mee
zowel zakelik als prive'' 
denk alleen maar aan vakantie bestemmingen

mvg. willem

dhr. W. Goettsch
willemgoettsch@hetnet.nl
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